

American Express® Corporate Card Corporate Cash Enrolment Form

Hong Kong

Please send completed form to: American Express International, Inc., 18/F, 12 Taikoo Wan Road, Taikoo Shing, Hong Kong, or fax to: (852) 2811 2414.

Corporate Cash. The Fast, Easy way to Get Cash Anywhere in the World.

Whether you're overseas or in Hong Kong, you can get emergency cash quickly and conveniently with Corporate Cash. Withdrawals can be done simply from local or overseas ATMs with the American Express logo.

When you travel with the Corporate Card, there's always cash accessible nearby. Within any **7-day** period, you can withdraw cash with amount equivalent of up to **HK\$5,000** in local currency. Each withdrawal will be charged to your account, with a nominal fee for each transaction*.

無論您身在海外或香港，即使沒有帶備現金或支票，您都可以享用專為美國運通公司卡會員而設的「運通財」服務，於本地或外國印有美國運通商標的自動櫃員機提取現金，輕鬆簡單。

每**7天**，您可以提取高達相等於**5,000港元**的當地貨幣應急，而您每次提取的款項及所需服務費均會記入公司卡賬戶內*。因此攜帶公司卡出外旅遊，無論在世界任何地方，也毋須擔憂現金短缺，令您旅途倍感安心。

Enrol Free of Charge. 免費申請 方便容易

There is no charge for enrolling in Corporate Cash. Simply complete the attached enrolment form, seal it and drop it in the post. Or fax it back to us at 2811 2414.

You will receive your Personal Identification Number (PIN) for Corporate Cash service via post upon successful application.

To enjoy the Overseas Corporate Cash service, pre-activation is required.

You will receive more details on how to do so when we send you your PIN for cash withdrawal.

Don't delay. Send in your enrolment form today, and enjoy the added convenience and financial flexibility of Corporate Cash.

申請「運通財」服務，毋須任何手續費。您只需填妥隨附的申請表，寄回即可。或可傳真至2811 2414。

申請一經接納，我們將以專函寄出「運通財」服務提款的私人密碼，讓您享用提款服務。

若要享用海外「運通財」服務，必須先進行啟動程序。

我們將於寄奉「運通財」服務提款的私人密碼時，一併附奉詳細資料，解釋有關程序。

切勿遲疑！請即填妥及寄回申請表，早日盡享「運通財」方便及靈活自如的服務。

*When you withdraw cash, each transaction will incur a **HK\$10** processing charge and a transaction fee of **5%** of the amount withdrawn. For Travelers Cheques transactions, there is a **1%** commission charge. Conversion charge applies on all transactions outside Hong Kong.

*若提取現金，月結單上的賬項還會包括每次提款費用(港幣**10元**)及手續費(提款額的**5%**)。至於提取旅行支票則繳付**1%**手續費。在海外提取款項，亦須繳付兌換費。

In case of inconsistency between English and Chinese versions, the English version shall prevail.

倘若中英文版本出現任何歧異，概以英文版為準。

美國運通公司卡「運通財」申請表格 香港

Corporate Cash Enrolment Form 「運通財」服務申請表格

Please enrol the Cardmember designated below in the Corporate Cash Programme. By signing this form, the undersigned understands that Corporate Cash transactions and any related charges shall be treated as a Charge to the respective Corporate Card, and are payable in accordance with the terms of any Corporate Card agreement your Company may have signed with American Express. I am authorised to execute this authorisation on behalf of the Company.

本公司茲申請以下之美國運通公司卡會員使用「運通財」服務。

本人在此表格簽署，表示本人明白「運通財」交易及任何有關費用將被視為記入下面列明之公司卡之一項掛賬及須接管限本公司使用公司卡之條款及任何美國運通公司可能與本公司簽訂之協議繳付。本人茲代表本公司履行此項授權。

Company Name 公司名稱

Name and Signature of Authorised Signatory
授權人簽署及姓名

Name 姓名

Signature 簽署

X _____ Date 日期 _____

Please enrol me in the Corporate Cash Programme. I understand that by signing this form and using the service, I am indicating my acceptance of the terms of the agreement concerning Corporate Cash service which will be sent to me along with my PIN.

本人茲申請使用「運通財」服務。本人明白簽署此申請表及使用此項服務，即表示本人願意遵守隨私人密碼附上之「運通財」服務守則規章。

Cardmember name as it appears on the American Express Corporate Card
會員姓名(須與美國運通公司卡上姓名相同)

Cardmember Signature 會員簽署

X _____ Date 日期 _____

American Express Corporate Card Account Number
美國運通公司卡賬戶號碼

3	7	6	-	7															
---	---	---	---	---	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

business.americanexpress.com/hk

American Express International, Inc.
(Incorporated with Limited Liability in the U.S.A.)

Tel:(852) 2277 1088 Fax:(852) 28112414

美國運通國際股份有限公司(在美國成立的有限責任公司)

電話：(852) 2277 1088 傳真：(852) 2811 2414